
 PROTOKÓŁ NR 60/2018 

Z OBRAD LX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 6 CZERWCA 2018 ROKU 

 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączona listą obecności 

- sołtysi zgodnie z załączona listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Skarbnik Gminy  Pani Alicja Ziółkowska 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk    

- Delegacja z Gminy Riese 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy Sochaczew 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

4. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości oznaczonej jako działka nr ewid. 

120/2 o powierzchni 0,3556 ha położonej w obrębie geodezyjnym Nowy Białynin 

Gmina Nowa Sucha  

5. Uroczyste powitanie delegacji z Gminy Riese – miasta partnerskiego z Gminą 

Sochaczew  

6. Omówienie bezpieczeństwa p.poż. oraz funkcjonowanie OSP na terenie Gminy 

Sochaczew 

7. Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji Rady Gminy Sochaczew 

8. Zakończenie obrad LX Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady LX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz.  10.00 . 

W obradach wzięło udział 14 radnych . 

AD. 2  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
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AD. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy ( uchwała w załączeniu do 

protokołu ) 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych na 14 

obecnych na sesji  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LX/267/2018 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 4 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki w Białyninie Nowym na 

potrzeby Szkoły Podstawowej w Wyczółkach przedstawiła Pani Skarbnik Gminy( uchwała w 

załączeniu do protokołu )  

- w głosowaniu nad przestawionym projektem uchwały  wzięło udział 14 radnych na 14 

obecnych na sesji  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LX/268/2018 w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup działki nr ewid. 120/2 o pow. 0,3556 ha w Nowym Białyninie 

na potrzeby Szkoły Podstawowej w Wyczółkach  

 

AD. 5  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński powitał delegację z Gminy Riese – 

Burmistrza Matteo Guidolin i Wiceburmistrza Mario Zonta i przekazał informacje na temat 

zasad funkcjonowania Rady Gminy Sochaczew . Następnie poprosił Wójta Gminy Pana 

Mirosława Orlińskiego o przedstawienie informacji o funkcjonowaniu Urzędu Gminy . 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy Sochaczew poinformowali jakie zadania 

realizują.  

AD. 6  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Komendanta Gminnego OSP Pana Lucjana 

Felczaka o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa p.poż. na terenie gminy i 

zasad funkcjonowania OSP . 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił  Burmistrza Gminy Riese o 

zabranie głosu  

Burmistrz poinformował ,że w Polsce jest po raz pierwszy , natomiast Wiceburmistrz jest w 

Polsce po raz trzeci , a w Sochaczewie po raz drugi . Kadencja Burmistrza trwa 5 lat i funkcję 

te można piastować prze 2 kadencje  . W gminie funkcjonują 4 szkoły i 3 żłobki i 1 biblioteka 

Burmistrz realizuje zadania przy pomocy 16 osób , z którymi spotyka się 2 razy w tygodniu i 

wtedy podejmują decyzje . 

Wiceburmistrz Gminy Riese poinformował , że zajmuje się kulturą i sportem . Chciałby , aby 

współpraca dalej sie rozwijała , aby odbywała się wymiana dzieci . Aby przyjaźń trwała wiele 

lat , to należy spotykać się częściej . Dzieci w Polsce powinny uczyć się włoskiego , a dzieci 

włoskie powinny uczyć sie polskiego . Dzieci i młodzież  z Włoch i z Polski musi się 

zjednoczyć  

Wiceburmistrz stwierdził , że młodzież powinna utrzymywać kontakt cały czas , a nie tylko 

okazjonalnie w okresie świąt .  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że chciałby , aby taka wymiana dzieci odbyła się 

ponownie . 

 Wójt Gminy Sochaczew i Burmistrz Gminy Riese podpisali Akt Odnawiający deklarację o 

współpracy 

 

AD. 7  

Protokół z obrad LIX Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jenogłośnie  

 

AD. 8  

Obrady zakończono o godz. 12.00  

 

       Protokółowała  

Wiesława Dałkiewicz  


